
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 335
van FRANCESCO VANDERJEUGD
datum: 6 augustus 2018

aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Tegemoetkoming landbouwramp  -  Wijziging vergoedingscoëfficiënten

De vorst en de droogte in 2017 werden door de Vlaamse Regering erkend als ramp. Tot 
eind januari 2018 konden gedupeerden een schadevergoeding aanvragen bij het 
Rampenfonds. Opmerkelijk is echter dat de tabel met de aanvankelijke coëfficiënten van 
de vergoedingen op 19 april jl. werd aangepast.

De nieuwe coëfficiënten zijn de volgende:
(Netto totaal schadebedrag in euro: Vergoedingscoëfficiënt) 
0 - 2.500:               80% (na vrijstelling) 
2.500 - 15.000:      100 % 
15.000 - 25.000:     80% 
25.000 - 37.000:     60% 
37.000 - 50.000:     40% 
50.000 - 125.000:   20% 
125.000 - 250.000: 10% 
Meer dan 250.000:  0%

1. Wat is de reden van de aanpassing van de oorspronkelijke vergoedingscoëfficiënten?

2. Waarom werd die aanpassing pas doorgevoerd na het verstrijken van de deadline 
voor indiening van de dossiers?

3. Stoot dergelijke wijziging na het verstrijken van de indieningsdatum van de 
schadedossiers niet op juridische bezwaren omdat de regels gedurende de 
behandeling van het dossier worden gewijzigd?

4. Wat is de geschatte budgettaire impact van de wijziging van de 
vergoedingscoëfficiënten

a) op de totale factuur voor de overheid;

b) op de vergoedingen voor de gemiddelde aanvraag?

5. Hoeveel landbouwers krijgen in het nieuwe stelsel van vergoedingscoëfficiënten 
minder dan in het oorspronkelijk voorziene stelsel?

6.

a) Hoeveel aanvragen heeft het departement inmiddels behandeld? 

b) Hoeveel van deze aanvragen werden gunstig beoordeeld?



c) Hoeveel van deze aanvragen werden inmiddels uitbetaald?

d) Hoeveel indieners tekenden beroep aan tegen de beslissing van de 
administratie?

Cijfers telkens graag per provincie.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Geert Bourgeois (335) en Joke Schauvliege 
(613).



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 335 van 6 augustus 2018
van FRANCESCO VANDERJEUGD

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Joke Schauvliege, 
Vlaams minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


